
Zápisnica 

zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 14.12.2021 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

 

Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  

                      Ing. Rastislav Košút 

                      Ing. Martin Matula 

                      Ing. Marek Korbeľ 

                      p. Viliam Lučanský 

                      Ing. Igor Malko 

                      Ing. Peter Rendek 

                      - prezenčná listina (príloha č. 1) 

 

1. Otvorenie  

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, 

starostka obce. V úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a skonštatovala, že sú 

prítomní všetci poslanci okrem Mgr. Pospíšilovej. Obecné zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé 

rokovať a uznášať sa. Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom 

doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva.  

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Návrh VZN č.6/2021 o daniach a miestnych poplatkoch za komunálne  odpady a drobné 

stavebné odpady 

5. Diskusia 

6.  Záver  

 

2.- 3.  Určenie členov návrhovej komisie,overovateľov zápisnice a schválenie programu. 

     Návrhová komisia: Ing. Košút, Lučanský , Ing. Rendek 

    Overovatelia zápisnice: Ing. Matula, Ing. Malko  

Poslanci schválili návrhovú komisiu, overovateľov aj program jednohlasne. 

 

4. Návrh VZN č.6/2021 o daniach a miestnych poplatkoch za komunálne  odpady a drobné 

stavebné odpady 

Starostka - na minulom zastupiteľstve sa neschválilo VZN o daniach a poplatkoch, ale ona nepodpísala 

uznesenie, lebo je to pre obec nevýhodné. 

Otvára diskusiu, aby sa poslanci k tomu vyjadrili a navrhli riešenie. 

Ing. Košút – on s tým nesúhlasí chce, aby sa  hľadalo riešenie v množstevnom zbere a v vyššej 

separácii. 

 

Starostka – aj ona chce hľadať riešenie v množstevnom zbere, ale  rok 2022 nám to nerieši. Už teraz 

doplácame na odpad a ceny, ktoré teraz Brantner nadstavil o 21 € na tonu viac ako aj poplatok za 

uloženie odpadu zvyšuje z 18 € na 21 € na tonu. Z čoho vykryjeme ten rozdiel ? Schválili ste investičné 

akcie ale ak budeme musieť za odpad doplácať také sumy o to menej pôjde do investícií. 

Mali by ste to schváliť, lebo predbežne vychádza navýšenie za odpad cca o 30 000 €. 



Ing. Tureková – uvidíme či Brantner bude akceptovať zmenu zmluvy na množstevný zber pre rok 2023, 

lebo do roku 2023 máme zmluvu podpísanú. 

 

Ing. Malko – aby sme mohli v roku 2023 realizovať množstevný zber už začiatkom budúceho roku 

musíme prepočítať náklady, oboznámiť so zámerom ľudí, prerokovať možnosti s Brantnerom a vytvoriť 

podmienky na tento vývoz. 

 

Ing. Tureková – aby sa úspora prejavila budeme musieť stiahnuť aj hnedé kontajnery, lebo každý má 

možnosť si zakúpiť kontajner domov a riešiť stanovištia, lebo každý má možnosť si zakúpiť kontajner 

domov. Takisto sa to niektorým občanom nemusí páčiť, lebo hlavne starší, ktorí bývajú sami táto suma 

bude vyššia. Pravidlá sa musia vypracovať a musí sa na tom začať robiť už na začiatku budúceho roka..  

 

Hlasovanie: 

 Za: 5    Proti:1 (Ing. Košút )    Zdržal sa: 0 

 

22. Diskusia 

Bez diskusie 

 

 

 

 

 

V  prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 
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